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Vragen  Beantwoording door het college 
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vorming in B&W 
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Fractie RenkumRechttoeRechtaan  Portefeuillehouder Wethouder Maouche 
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Op 6 Februari 2024 is er in de raadscommissie een vraag gesteld over het nog 
geen uitvoering geven van een aangenomen amendement op 28-06-2024. 
Het college/wethouder Maouche wist op moment van vragen geen antwoord wat 
kan natuurlijk en zou hier schriftelijk op terug komen. Nu een maand en herhaal-
delijke reminders verder hebben we nog steeds geen antwoord op onze vraag. 
Wat de status is van de uitvoering van het amendement “Stroompunt evenemen-
tenterrein Bart Crumstraat. Hier hebben wij de volgende vragen over.  
 

 
 

 
 

Vraag 1 Waarom duurt het bijna langer als een maand om een antwoord te geven op een hele simpele 
vraag. “Wat is de status van de uitvoering van het amendement “stoompunt evenemententerrein 
Bart Crumstraat” 
 

 
 

.  

Antwoord De afdeling heeft de vraag op 13 februari ontvangen en op 5 maart is het antwoord aan de staf ver-
zonden. De gebruikelijk is dat voor het beantwoorden van dergelijke vragen een termijn 30 kalen-
derdagen wordt gehanteerd. 
 

Vraag 2 Waarom komt er tussentijds geen bericht van het college/wethouder Maouche richting de vragen-
stellers dat er voor de beantwoording uitstel nodig? 
 

  

Antwoord Dit bericht is niet gekomen omdat de vraag binnen de gebruikelijk termijn wordt beantwoord. 
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Vraag 3 Op 21 Februari 2024 hebben wij zelf een reminder gestuurd naar de wethouder Maouche voor de 
beantwoording van onze vraag op 6 februari. Hierop kregen wij van het college/wethouder Maouche 
een reactie op 26 Februari dat “de verwachting is dat de schriftelijke reactie begin volgende week 
(week 10) verstuurd wordt naar de griffie” 
Waarom duurt het 5 dagen om te reageren op een reminder? Als er toch nog steeds geen antwoord 
paraat is. 
 

  

Antwoord De reminder is op 26 februari telefonisch bij de afdeling binnengekomen en direct beantwoord en 
met de vraagsteller gecommuniceerd.   
 

Vraag 4 Waarom wordt er zo omgegaan met vragenstellers door het college/wethouder Maouche? 
 

  

Antwoord Omdat de gebruikelijke termijn wordt/is gehanteerd (zie antwoord vraag 2). 
 

Vraag 5 Kan het college/ wethouder Maouche de toezegging doen, dat het stroompunt in ieder geval voor de 
aankomende Koningsdag op 27-04-2024 gerealiseerd is.  
 

  

Antwoord Deze toezegging kan niet worden gedaan. Realisatie van het stroompunt is met name afhankelijk  
van het tijdstip dat Liander de aansluiting op het net kan realiseren. De aansluiting heeft de installa-
teur inmiddels aangevraagd. Ambtelijk wordt er alles aan gedaan om het stroompunt zo snel moge-
lijk te realiseren. 
 

In overleg met de initiatiefnemers is het mogelijk om op korte termijn een tijdelijk alternatief te bie-

den. Dit alternatief bestaat uit het beschikbaar stellen van aggregaat voor de opwekking van elektri-

citeit. 
 
 
 


